
BOISKO ZE SZTUCZNĄ NAWIERZCHNIĄ 
– SPOTKANIE W SPRAWIE LOKALIZACJI

RACIBÓRZ 2021



BOISKO ZE SZTUCZNĄ NAWIERZCHNIĄ

18 marca – spotkanie na terenie OSiRu
ul. Zamkowa 
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W spotkaniu udział wzięli:

• Przedstawiciele podokręgu Śląskiego Związku Piłki Nożnej

• Działacze raciborskich klubów piłkarskich

• Przedstawiciele akademii piłkarskich

• Rodzice młodych piłkarzy

• Marek Śledź – dyrektor akademii Rakowa Częstochowy

• Przedstawiciele środowiska tenisowego

• Przedstawiciele środowiska lekkoatletycznego
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Cel spotkania
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Celem spotkania było przedstawienie aktualnego stanu działań związanych z realizacją budowy 

boiska ze sztuczną nawierzchnią na terenie OSiRu ul. Zamkowa.

• Problemy związane z nieruchomościami, działkami

• Korespondencja z Ministrem Kultury i Sportu 

w sprawie trwałości projektu stadionu lekkoatletycznego

• Stanowisko Śląskiego Związku Piłki Nożnej – boisko treningowe
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Problemy związane 
z nieruchomościami
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Pozyskanie terenu:

Podzielenie działki:

Zamiana:

Zmiana Planu Zagosp. Przestrzennego:

Przetarg na w. dokumentacji:

Dokumentacja:

Przetarg na wykonawcę boiska:

Przekazanie terenu budowy:

Oddanie do użytku:

IV-VIII 2021

IX 2021

X 2021

XI 2021 – VII 2022

VIII 2022

IX-X 2022

XI 2022

II 2023

IX 2023
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Legenda
• Planowane boisko
• Rzutnia lekkoatletyczna
• Teren pod potencjalną 

rozbudowę aquaparku
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Korespondencja z Ministrem Kultury i Sportu
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Stadion lekkoatletyczny – koszt 13 mln zł

Dofinansowanie przez ministerstwo sportu w wysokości 5 mln zł

Oddany do użytku w 2018 roku

Okres trwałości projektu do 2028
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Korespondencja z Ministrem Kultury i Sportu
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Korespondencja z Ministrem Kultury i Sportu
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Stanowisko ŚZPN

9

Śląski Związek Piłki Nożnej popiera projekt 

budowy boiska przy ulicy Srebrnej. Jako 

argumenty za tą lokalizacją przytacza 

m.in. możliwość uzyskania licencji oraz 

weryfikacji boiska do wyższej klasy 

rozgrywkowej oraz możliwość dalszej 

rozbudowy infrastruktury treningowej.

Boisko na ulicy Zamkowej będzie tylko 

boiskiem treningowym, bez możliwości 

rozgrywek.
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„…W oparciu o przesłanki wartości szkoleniowej, 

przestrzeń, która nie daje możliwości kompletnego 

wykorzystania obiektu jest bezsensowna, zwłaszcza, 

kiedy alternatywą jest kapitalna infrastruktura(…) Co do 

Srebrnej nie mam przeciwwskazań, a teren jest jeszcze do 

rozbudowy(…) Boisko na Srebrnej to będzie zadanie 

szybkie, pewne i mniej kosztowne…”

Marek Śledź – Dyrektor akademii Rakowa Częstochowy
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Apel tenisistów
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Jeżeli radni poprą pomysł budowy boiska ze sztuczną nawierzchnią przy ulicy 

Srebrnej, będzie ono gotowe jeszcze tej jesieni.

Oznacza to, że już w tym roku raciborska piłkarska młodzież oraz seniorzy nie 

będą musieli jeździć do Wodzisławia, Nieboczów itp. tylko będą na miejscu w 

Raciborzu.



Dziękuję za uwagę
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